
 
 

 

  

 

Skolebestyrelsesmøde – Dagsorden 

Møllevang 
Torsdag 27/01 2024 17.30 – 20.30 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 
2. Godkendelse af referat  

Godkendt 
 
 

Orientering 

3. Meddelelser 
• Formand 

Der kommer en beslutning på skolelederstillingen i denne uge.  

• Skoleleder 
o Orientering om regnskab 2024 

Jacob orienterer om status på regnskab 2024.  
Jacob orienterer om budget 2025. Det ser svært ud i forhold til at få det hele til at hænge sammen.  

• Medarbejdere 

Bavne – Der mangler en tysklærer og det kræver at flere lærere læser flere lektioner end de er planlagt 
med. 

Møllevang – Der er kommet en ny inklusionsmedarbejder som er kommet fra Hylleholt. Hun er startet godt 
op.  

Karise – Der er 2 langtidssygemeldinger, men folk løfter i flok og får det til at hænge sammen 

Hylleholt – Der er lige blevet ansat 2 nye lærere som er startet godt op. Hylleholt glæder sig til at der 
kommer styr på skolelederstillingen, så man kan komme videre med at finde ud af hvad der sker med 
ledelsen på Hylleholt fremadrettet 

• Elevråd 

Der skal gennemføres en undervisningsmiljøundersøgelse på alle 5 matrikler i april 2025 

• Skoleråd. Status fra alle matrikler. 

Bavne – Der har været afholdt et opstartsmøde 

5-Kløverskolerne 



 
 

 

Møllevang – Der har været afholdt et brainstormmøde hvor der er drøftet ideer omkring rekruttering af 
andre forældre til det lokale skoleråd. Man vil benytte sig af emneugen på Møllevang til at få budskabet ud 
til flere forældre 

Hylleholt – Der har endnu ikke været møde, men der er aftalt møde i kalenderen.  

Karise – Der er fortsat fuld gang i det lokale skoleråd, og der skal bl.a. være deltagelse af lokalråd til åbent 
hus arr. D. 27. marts 

Rollo – Der har været afholdt møde med udgangspunkt i at få ”rekrutteret” flere forældre til det lokale 
skoleråd.  

• Udvalg  
 

4. Henvendelser til skolebestyrelsesmedlemmer 

Ingen henvendelser 

Præsentation og godkendelse  

5. Timefordelingsplan 
• Fremlæggelse og godkendelse af kommende års timefordelingsplan. (Jacob) 

JSM gennemgår de vigtigste elementer af de nye ting i den kommende timefordelingsplan. Der er et par 
ting som skolebestyrelsen skal tage stilling til på februar mødet i 2025.  
 

6. Årshjul 
• Klar til godkendelse (Bilag) 

Godkendt 
7. Princip for kommunikation. 

• Klar til godkendelse (Bilag) 
Godkendt med de få rettelser som der skal være 

• ”Sammen om skolen” kan være et punkt på denne dagsorden. 
Vi har besluttet at starte det op i faxe og det bliver på initiativ af Skolechef og centerchef.  
Vi håber på, at vores lokalpolitikere vil være med.  

 
 

Drøftelser /orientering 
 

8. Orientering om antallet af indskrevne elever ved Skoleleder 
Der er indskrevet elever til 2 klasser på Rollo, Bavne og Møllevang. Der er indskrevet elever til 1 klasse på 
Hylleholt og så er det lidt usikkert om der skal  
Være 1 eller 2 klasser på 0. årgang på Karise.  

 
9. Orientering om folkeskolens kvalitetsprogram. (Bilag) (Jacob) Her er den nye folkeskoleaftale: 

Timer fra kortere skoledage skal fremover samles i en 'bank' på tværs af skole og sfo  
JSM fremlægger de vigtigste hovedpointer 

https://www.folkeskolen.dk/afgangsprover-engelsk-fransk/her-er-den-nye-folkeskoleaftale-timer-fra-kortere-skoledage-skal-fremover-samles-i-en-bank-pa-tvaers-af-skole-og-sfo/4760625
https://www.folkeskolen.dk/afgangsprover-engelsk-fransk/her-er-den-nye-folkeskoleaftale-timer-fra-kortere-skoledage-skal-fremover-samles-i-en-bank-pa-tvaers-af-skole-og-sfo/4760625


 
 

 

Medarbejderrepræsentanter må gerne spørge ind til hvad kollegaerne siger omkring evt. karaktergivning i 6 
og 7 kl.  
Derudover må man gerne spørge ind til holdningen om der skal være projektopgave i 9. kl. eller ej.  
Elevrådene må også gerne spørge ind til det med elevrådene. 

 
10. Skoleudviklingssamtale 19/2 (Jacob og Niels) 

• Skoleudviklingssamtalen sætter fokus på 5-Kløverskolernes udviklingsplan.  
JSM fortæller lidt om hvordan vi skal gribe det an på vores skole. JSM sender program ud til formandskabet 
i SB som har et punkt på dagsordenen også.  
Vi skal drøfte trivsel og inklusion og elevfravær.  

 
 

Tilsyn med skolens virksomhed  

11. Tilsyn med håndtering af elevernes brug af puffbars og lign. (bilag) 
Der blev stillet spørgsmål ved sidste møde. Skoleleder fremlægger svar til bestyrelsen. 
Evt. nedsættelse af udvalg til evt. udarbejdelse af principper. 
JSM har ikke nået at give svar på alle disse spørgsmål endnu. 

 
12. Tilsyn med skoleafdelingernes ordblindeindsats (bilag). 

Der blev stillet spørgsmål ved sidste møde. Skoleleder fremlægger svar til bestyrelsen. 
Evt. nedsættelse af udvalg til evt. udarbejdelse af principper. 
JSM har endnu ikke nået at give skriftligt svar på alle de spørgsmål som handler om 
ordblindeindsatsen.  

 
13. Tilsyn med skolernes specialundervisning (bilag) 

Der blev præsenteret ved sidste møde. 
Gruppearbejde: Spørgsmål til skoleleder. 

Har BIF puljen ændret sig i forbindelse med sammenlægningen? 
Hvor mange § 5 stk. 5 og hvor mange § 20.2 elever har vi.  
Hvor mange elever har vi i eksterne skoletilbud? 
Lever alle matriklerne op til de her lovgivningsmæssige kategorier? 
Hvad er det for nogle principper vi visiterer efter på 5-Kløverskolerne? 
Hvordan er samarbejdet med de eksterne tilbud i forhold til potentielle hjemtagelsessager? 
Opmærksomhed på kommunikation til nye forældre? (kommunikationsstrategi) 
Hvordan sikrer vi at en 20.2 elev får den støtte som de har krav på? 
Har vi nok fokus på succesrater på fx hjemtagelser m.m.  

 
14. Ordensregler 

• Drøftelse af relevant indhold (gruppearbejde) 
• Nedsættelse af udvalg 

 
Der er nedsat en arbejdsgruppe som gerne vil arbejde videre med ordensregler som princip  
Vi skal have samlet ordensreglerne fra de 5 matrikler til arbejdsgruppen. Christa, Anna, Ea, og Anne 



 
 

 

Andet 

 
 

 
Eventuelt 

 
 
 
 

Kommende møder 

25/2, 26/3, 24/4, 26/5, 17/6. 
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